



جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

Accredited by



المجلس الأعلى للتعليم
مجلس اعتماد المؤسسات التعليمية



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التعلّم والتربية

College of Humanities and Science

Master of Sociology



Admission Requirements

- 1- Students holding a bachelor's degree in sociology, sociology and social work, or social work, from a recognized university with a cumulative grade point average (CGPA) of 3 points out of 4, or its equivalent.
- 2- Students holding a bachelor's degree in psychology, humanities, or educational sciences from a recognized university, with CGPA of 3 points out of 4, after completion of the remedial courses.
- 3- Students holding bachelor's degree with a CGPA of 2.5 to less than 3 points out of 4 may be conditionally accepted.
- 4- Students must obtain a score of 950 in the EmSAT English language, or a score of 450 in TOEFL, or 4.5 in IELTS, or its equivalent.
- 5- Interview with the master's of sociology admission committee.

College Programs :

- ♦ Bachelor of Arts in Sociology and Social Work
- ♦ Bachelor of Arts in Psychology

For more Information



Female accommodation
Available Inside University Campus



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

Accredited by



المجلس الأعلى للتعليم
البحرين

الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم



كلية الإنسانيات والعلوم ماجستير علم الاجتماع

البرامج التي تقدمها الكلية :

- بكالوريوس الآداب في علم الاجتماع
والخدمة الاجتماعية
- بكالوريوس الآداب في علم النفس

المزيد من المعلومات



متطلبات القبول :

- 1 - يتم قبول الطلبة الحاصلين على درجة الليسانس أو البكالوريوس في علم الاجتماع، أو علم الاجتماع والخدمة الاجتماعية، أو الخدمة الاجتماعية من إحدى الجامعات المعترف بها بمعدل تراكمي 3 نقاط من 4 أو ما يكافئه.
- 2 - يتم قبول الطلبة الحاصلين على درجة الليسانس أو البكالوريوس في علم النفس، أو العلوم الإنسانية، أو العلوم التربوية، من إحدى الجامعات المعترف بها، بمعدل تراكمي 3 نقاط من 4، حال إتمامهم المساقات الاستدراكية.
- 3 - يمكن قبول طلبة الليسانس أو البكالوريوس الحاصلين على معدل تراكمي 2.5 إلى أقل من 3 نقاط من 4، قبولاً مشروطاً.
- 4 - الحصول على درجة 950 في اختبار إمسات اللغة الانجليزية، أو درجة 450 في التوفل، أو 4.5 في IELTS، أو ما يعادلها.

5 - مقابلة لجنة قبول طلبة الماجستير في علم الاجتماع

متوفر سكن للطالبات
داخل الحرم الجامعي

www.ustf.ac.ae
admission@ustf.ac.ae

09 2222 644
0502023600

USTFujairah